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STYREMØTE MØTEREFERAT 

 
03-02-2020  

 
Referat: 2020 – 01 
Dato/Tid: Mandag 03-02-2020 kl. 18.00-21.00 
Sted:  DKFUs kontor, Nedre Eikervei 37A 
Tilstede: Vanessa Svebakk (Bragernes), Anne Stræte (Konnerud), Marianne Finseth (Gulskogen), 

Kjetil Fjellheim (Fjell), Marietou Seyé (Krokstadelva)  
Gjest: Ben Waldron (FAU Brandengen skole), Jeanette Storlien Stenmark (FAU 
Gulskogen skole)  

Frafall: Erik Petterson (Svelvik), Anette Burud Fjeldheim (Åskollen) 
Referent: Marianne Finseth/Vanessa Svebakk 
 
AGENDA:  
 
03/02 – 01 Godkjenning av innkalling 

Innkalling godkjent med følgende kommentarer:  
• Innkalling med tilhørende dokumenter ble sendt styret per epost den 27-01 d.å. 

Leder har ikke mottatt kommentarer til saksliste eller innkalling til møtet.  
• Det foreslås en endring av saksliste for å behandle sak om nytt styremedlem og 

utvidelse av styret. 
   
  Forslag til endring av saksliste: 

Forslag til vedtak: 
Nytt styremedlem og utvidelse av styret under Sak 4 behandles først. 

  Vedtak: 
  Overnevnte forslag vedtas som foreslått. 
 
03/02 – 02 Godkjenning av møtereferat fra forrige møte(r) 

• Møtereferat 07-10-2019 godkjent uten kommentar. 
• Møtereferat 04-11-2019 godkjent uten kommentar. 
• Møtereferat – Ekstraordinært Styremøte 21-11-2019 godkjent med følgende 

endringer: Styremedlem for Fjell deltok på styremøte frem til kl. 18.50. 
• Møtereferat – Julebord 02-12-2019 godkjent uten kommentar. 

 
03/02 – 03 Orienteringssaker: 
  Se oversikt nedenfor om orienteringssaker i perioden fra 26-11-2019 til 03-02-2020. 

 
Diskusjon- og beslutningssaker 
 
03/02 – 04 Diverse administrative saker: 

Regnskap: Status pr. 03-02-2020: 
Inngående saldo per 03-02: kr. 208.898,39 
Fakturaer til betaling siden forrige møte: 

• Cron Gruppen  kr. 3.890,- 
• Cron Gruppen  kr. 3.890,- 
• Kopstad & Kure kr. 11.250,- 
• Clarion Tollboden kr. 14.115,- 
• Dcode   kr. 19.850,- 
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Kommunalt tilskudd 2019-2020: 
Leder orienterte om søknad om kommunalt tilskudd datert 11-12-2019 sendt til tidligere 
Drammen kommune ved Utdanningsdirektør Lillian Eilertsen. DKFU ble innvilget 
tilskuddsmidler kr. 250.000,- for skoleåret 2019-2020. Tilskuddet ble registrert på 
DKFUs konto den 30-12-2019. Styret i DKFU takker tidligere Drammen kommune for 
tilskuddsmidler. 
 
Endring av DKFUs Budsjett 2019-2020: 
Det ble fremlagt et endringsforslag av DKFUs Budsjett for skoleåret 2019-2020. Bakgrunn 
for endringsforslaget er på grunn av at DKFU estimerte driftsinntekter på kr. 500.000 i 
budsjettet datert 10-14-2019 og som ble vedtatt på Årsmøtet. 
 
Forslag til vedtak: 

• Det foreslås at forslag til endring av DKFUs Budsjett for skoleåret 2019-2020 
vedtas som fremlagt. 

• DKFUs Budsjett sendes til FAUene ved leder som orienteringssak. 
Vedtak: 
De overnevnte forslag vedtas som foreslått. 

 
Nytt styremedlem og utvidelse av styret: 
FAU leder ved Gulskogen skole, Jeanette S. Stenmark har lenge gitt uttrykk om ønske å 
bistå styret i DKFUs arbeid, noe som styret er svært positive til. Det gis ikke anledning i 
DKFUs vedtekter å utvide styret utover styrets sammensetning. Styremedlemmer har 
ikke personlig vara i styret. Likevel kan styret når som helst tilføye styrets kompetanse 
med ulike ressurs personer.  
 
Det foreslås at FAU leder ved Gulskogen skole gis midlertidig og frem til sommerferien 
2020, anledning til å bistå DKFU i styrets arbeid. FAU leder har talerett på styremøter 
men ikke stemmerett. Det foreslås at FAU leder skriver under på DKFUs styre- og 
taushetserklæring for å sikre at hun er gjort kjent med taushetsplikten samt tildeles en 
midlertidig styre-epost for å sikre at interne styresaker ikke sendes på personlig epost. 
Forslag til vedtak: 
Det foreslås følgende: 

• FAU representant ved Brandengen skole FAU, Ben Waldron som nytt 
styremedlem for Marienlyst kommunedel 

• FAU leder ved Gulskogen skole, Jeanette S. Stenmark deltar som ressursperson i 
DKFU styret. 

• FAU representant, Ben Waldron og FAU leder, Jeanette S. Stenmark bekrefter at 
de er gjort kjent med taushetsplikt ved å undertegne DKFUs styre -og 
taushetserklæring.  

• FAU leder, Jeanette S. Stenmark tildeles en midlertidig styre-epost. 
Vedtak: 
De overnevnte forslag vedtas som foreslått. 
 
Etter styret vedtok overnevnte forslag, ble styre- og taushetserklæringsskjema fremlagt 
for representantene, og representanten for Marienlyst uttrykte at han ikke ønsket å 
undertegne på skjema da han mente at det ikke var nødvendig. Representanten ble 
gjort oppmerksom på at alle styremedlemmer må skrive under på skjemaet i henhold til 
DKFUs arbeidsinstruks. FAU representanten var tydelig på at han ønsket ikke å 
undertegne på styre- og taushetserklæringsskjema og forlot styremøtet kl. 18.15.  
Forslag til vedtak: 
Det foreslås følgende: 

• FAU representant, Ben Waldron representerer ikke Marienlyst kommunedel i 
DKFU styret som tidligere vedtatt. 



 
 

 3 

• Styret undersøker med FAUene i Marienlyst kommunedel om aktuell kandidat. 
• Leder orienterer leder ved Brandengen skole FAU om saken. 

Vedtak: 
De overnevnte forslag vedtas som foreslått. 
 
DKFUs Arbeidsinstruks: Endringsforslag: 
DKFU har hatt arbeidsinstruks for styrets arbeid siden 2004. Det foreslås at en ny 
gjennomgang av DKFUs arbeidsinstruks i styret utsettes til neste styremøte den 30-03-
2020 og FAUene/styret bes om konkrete innspill til evt endring av arbeidsinnstruksen. 
Det foreslås også at styret ser på evt etablering av en arbeidsgruppe. Forslaget tas opp 
til vurdering på neste styremøte den 30-03 avhengig av evt. innkommende innspill fra 
FAUene/styret. 
Forslag til vedtak: 
Det foreslås følgende: 

• Ny gjennomgang av arbeidsinstruks utsettes til neste styremøte den 30-03 d.å 
• FAUene orienteres om saken. 
• Forslag til endringer av DKFUs arbeidsinstruks skal sendes på epost til: 

post@dkfu.no. 
Vedtak: 
De overnevnte forslag vedtas som foreslått. 

 
Oppfølgingssaker:  
Endring av DKFUs Årshjul 2019-2020:  
Forslag til endring av DKFUs Årshjul for skoleåret 2019-2020 er tidligere orientert om og 
vedtatt på styremøtet den 21-11-2019.  
Forslag til vedtak: 
Oppdatert endring av DKFUs årshjul sendes per epost til FAUene ved leder som 
orienteringssak. 
Vedtak: 
Overnevnte forslag vedtas som foreslått 
 
Registrering av nytt styre i Brønnøysund: 
Det har vært forsøkt registrering av nye styremedlemmer i Brønnøysundregister siden 
etter årsmøtet. I følge Brønnøysundregisteret skal ikke varamedlemmer registreres. 
Brønnøysundregisteret må oppdateres med nye styremedlemmer før DKFU kan inngå ny 
tjenesteavtale med DnB som gir kasserer og leder administrativ-tilgang til DKFUs konto.  
Forslag til vedtak: 
Det foreslås følgende: 

• Varamedlemmer fjernes fra Brønnøysundregister 
• Nye styremedlemmer meldes til Brønnøysundregister 
• Styret vurderer endring av DKFUs vedtekter slik at ”varamedlem” utgår, og at 

sammensetning av styret består av et styremedlem per kommunedel. 
Vedtak: 
De overnevnte forslag vedtas som foreslått. 
 

03/02 – 05 Partnerskapsavtale mellom DKFU og Drammen kommune 
Vedlegg: Saksfremlegg om partnerskapsavtale med Drammen kommune 04-02-2020 
Leder orienterte om saksfremlegget fra Drammen kommune som ble sendt styret per 
epost den 27-01-2020. Leder har ikke mottatt noen kommentarer eller innspill til saken. 
Saken skal opp til politisk behandling i Hovedutvalget (HU) for oppvekst og utdanning 
den 04-02-2020. 
 
Samarbeid mellom DKFU og nye Drammen kommune ble først tatt opp med daværende 
konstituert Utdanningsdirektør, Karen Tone Børsum den 07-03-2019. Etter en målrettet 
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satsing og ikke minst et godt samarbeid med konstituert Utdanningsdirektør i tidligere 
Drammen kommune, Lillian Eilertsen, bekreftet nye Drammen kommune ved ordfører 
og rådmannen etter søknad fra DKFU at den nye kommunen vil inngå en 
partnerskapsavtale med DKFU.  
 
Som en oppfølging av at partnerskapsavtale skulle behandles politisk, hadde leder en 
samtale med Utdanningsdirektør, Karen Tone Børsum i pausen på Kommunestyremøtet 
den 10-12-2019 der leder ba om et møte med skoleadministrasjon om 
partnerskapsavtale, Utdanningsdirektøren bekreftet at beskjed skulle videreformidles til 
kommunalsjefen. Drammen kommune ved skoleadministrasjon har per dagens dato ikke 
vært i kontakt med DKFU hverken i forberedelse til HU møte eller i utarbeidelse av 
saksfremlegget til rådmannen som inneholder vesentlige feil opplysninger. DKFU har 
tidligere hatt et meget godt samarbeid med skoleadministrasjon ved tidligere 
Utdanningsdirektører siden etablering i 2003, men samarbeidet med den nye 
skoleadministrasjon beskrives som fraværende. 
 
Den tidligere Drammen kommune har vært en foregangs kommune for et godt 
samarbeid mellom hjem og skole initiert av DKFU. Gode prosesser og tilrettelegging av 
regelmessig møteplasser med den nye skoleadministrasjon er avgjørende viktig om den 
nye kommune skal utvikle seg også som modell-kommune for hjem-skole samarbeid. 
Innbyggere-medvirkning er et grunnleggende prinsipp i kommune-Norge. Det bør derfor 
ikke være nødvendig at DKFU hele tiden må etterlyse samarbeid med den nye 
skoleadministrasjon, for å sikre at foreldrenes felles interesser blir representert og 
ivaretatt i alle skolesaker i Drammen kommune.  
Forslag til vedtak: 
Det foreslås følgende: 

• Styret deltar på Hovedutvalgsmøte den 04-02-2020. 
• Leder følger opp med skoleadministrasjon ved Utdanningsdirektør og 

Kommunalsjef for skole om arbeidet med partnerskapsavtale med Drammen 
kommune. 

• Det vurderes å nedsette en arbeidsgruppe om det er nødvendig. 
Vedtak: 
De overnevnte forslag vedtas som foreslått. 

 
03/02 – 06 Trusler mot Drammensskoler 

DKFU har mottatt flere henvendelser fra enkelt foreldre og FAUer som er bekymret over 
utviklingen i Drammensskolen. Truslene mot både Drammensskoler og andre norske 
skoler skaper generelt frykt i befolkningen, og særlig blant elevene og deres foresatte. 
DKFU undrer seg over skoleadministrasjons håndtering av truslene og manglende 
varsling til foresatte.  
 
Skolen er elevenes arbeidsplass og har en lovfestet rett til at skolen skal være et trygt 
sted for elevene å være. Foreldre har hoved omsorg for deres barn og derfor skal 
hjemmet informeres fortløpende dersom det er avvik, uavhengig av hvor reelt truslene 
viser seg å være. Tidlig informasjon til hjemmet, uansett sak, bør være en hovedregel 
og ikke et unntak for å unngå at foresatte og elevenes utsettes for unødvendige 
bekymringer. Informasjon må videreformidles hjemmet før offentliggjøring i media og 
ikke at saker offentliggjøres i media først. 
Forslag til vedtak: 
Leder følger opp saken med kommunalsjef, Thomas Larsen Sola og hovedutvalgsleder, 
Cathrin Janøy 
Vedtak: 
Overnevnte forslag vedtas som foreslått. 
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03/02 – 07 Opplæringslovutvalgets innstilling til ny Opplæringslov: 
Vedlegg: Høringsbrev fra Kunnskapsdepartement datert 30-01-2020 
Leder orienterte om NOU 2019:23 som ble fremlagt for Kunnskapsminister, Jan Tore 
Sanner den 13-12-2019 om et nytt forslag til ny opplæringslov utarbeidet av 
Opplæringslovutvalget (OU). OU fikk i oppdrag fra Kunnskapsdepartement for ca. 2 år 
siden om en ny gjennomgang av hele opplæringsloven. Det foreslås bl.a at råd og 
utvalg ikke skal videreføres i den nye opplæringsloven. Forslaget gjelder å fjerne 
dagens lovfestede, Foreldrerådets Arbeidsutvalg (FAU), Samarbeidsutvalg (SU), 
Skolemiljøutvalg (SMU), Elevrådet og Foreldreutvalget for grunnopplæring (FUG).  
 
FUG har deltatt i OU arbeid, og har gjentatte ganger formidlet viktigheten av å styrke 
hjem-skole samarbeidet uten at noe av innspillene fra FUG er medtatt i OUs arbeid. Til 
tross av at OU anerkjenner viktigheten av et godt samarbeid mellom hjem og skole, 
fjernes alle arenaer (råd og utvalg) for foreldremedvirkning, som bidrar til å styrke 
hjem-skole samarbeidet.  
 
DKFU stiller seg svært kritisk til Opplæringslovutvalgets forslag om å fjerne råd og 
utvalg i den nye opplæringsloven, og opplever det som svært kritikkverdig at OU ikke 
har brukt tid på å innhente erfaring fra andre FAU og KFU utover et eksempel fra et FAU 
i Moss. Leder har vært i dialog med FUG, og FUG uttrykker også fortvilelse over 
lovforslaget. Det foreslås at DKFU samarbeider eventuelt med andre KFUer og FUG om 
høringssvar til den nye opplæringsloven. 
Forslag til vedtak: 
Det foreslås følgende: 

• Det etableres en arbeidsgruppe om forslag til den nye opplæringsloven. 
• Arbeidsgruppens mandat er å bistå styret med DKFUs høringssvar til ny 

opplæringslov. 
• Leder og kasserer skal representere styret i arbeidsgruppen. 
• FAU leder ved Gulskogen skole, Jeanette S. Stenmark og FAU representant ved 

Galterud skole, Jørn Eriksen inviteres å delta i arbeidsgruppen. 
• DKFU tilrettelegger for et samarbeidsmøte med Kommunalt foreldreutvalg (KFU) 

i Viken og Oslo fylkeskommuner samt FUG.  
• DKFU bestiller møtelokale og mat til samarbeidsmøtet. 

Vedtak: 
De overnevnte forslag vedtas som foreslått. 

 
03/02 – 08 Skolemiljø: Arbeidsgruppe 

DKFU har mottatt et overveldende stort antall henvendelser fra enkelt foreldre og FAUer 
som uttrykker urovekkende bekymring om mobbing og vold i Drammensskolen. Mange 
av sakene har pågått over flere måneder og i enkelte tilfeller opptil et år. Henvendelser 
DKFU har registrert, gjelder hovedsakelig manglende tiltak- og oppfølging i mobbe- og 
voldssaker.  
 
Saker som generelt kunne vært løst på klassenivå utvikles til en større konflikt enn 
nødvendig jo lengere saken pågår. I flere av sakene DKFU har kjennskap til, vurderer 
foreldre enten å klage saken videre til Fylkesmannen eller offentliggjøre saken i media 
fordi foreldrene opplever at oppfølging av deres barn har vært mangelfullt. Det er et 
grunnleggende prinsipp i DKFU, at DKFU skal bidra til å finne løsninger for fellesskapet 
og mener at det ikke er formålstjenlig at enkelt saker offentliggjøres i media. DKFUs 
mangeårige erfaring viser at det skaper mer konflikt enn at det bidrar til å løse 
konflikten. Sentralt i konflikten er eleven. Det er et gjensidig ansvar for både hjem og 



 
 

 6 

skole å finne frem til en løsning som skaper en god og trygg skolehverdag for alle 
elever, når konflikten har oppstått  
 
I fjor høst, ble det nedsatt en arbeidsgruppe i DKFU som bl.a. skal jobbe med 
forebygging av mobbing og skape et godt skolemiljø i Drammensskolen. Tidligere 
Svelvik kommune har overført penger til DKFU som var øremerket Svelvik KFU ”stopp 
mobbing” satsing. Styret i DKFU besluttet den 21-11-2019 å øremerke penger til 
tilsvarende satsing i DKFU. Det foreslås at midlene kan brukes til bl.a: 

o Temamøte om et godt skolemiljø 
o Veileder/hefte om å forebygge mobbing og skape et godt skolemiljø 
o Tilskuddsordning for FAU som arrangerer temamøte for foreldre på skolen 

Forslag til vedtak: 
Det foreslås følgende: 

• Arbeidsgruppen utarbeider et budsjett/strategiplan på hva midlene kr. 16.000 
skal brukes til. 

• DKFU kartlegger utvikling av antall mobbe- og voldssaker i Drammensskolen 
• Leder følger opp med skoleadministrasjon/skoleeier om henvendelser DKFU har 

registrert dette skoleåret. 
Vedtak: 
De overnevnte forslag vedtas som foreslått. 

 
03/02 – 09 Planlegging – Hjem-skole Konferanse 02-03-2020    

Leder har vært i kontakt med hotelldirektør ved Scandic Ambassadeur, Johanna 
Skjelsbek angående bestilling av møtelokale til DKFUs hjem-skole konferanse. 
Hotelldirektøren har gitt DKFU et meget godt tilbud på pris av møtelokale. Leieprisen er 
kr. 1.000,- lavere enn det DKFU betalte for leie av samme møtelokale i 2019. Ordinær 
pris for møtelokale er: kr. 12.000,-. 
 
Det foreslås at styret godkjenner avtalen med Scandic Ambassadeur og leieprisen av 
møtelokale på kr. 6.000,-. Leder bestiller mat til konferansen i samråd med kasserer, i 
tillegg til å følge opp med evt. foredragsholdere om pris og om de er fortsatt ledig. 

  Forslag til vedtak: 
  Det foreslås følgende: 

• Konferansen avholdes på Scandic Ambassadeur Hotell, og godkjenner avtalen 
med hotellet om leie av møtelokale kr. 6.000,-. 

• Leder/kasserer følger opp med hotellet om bestilling av mat til konferansen. 
• Tema for DKFUs hjem-skole konferanse er: Trygt skolemiljø.  
• Leder utarbeider invitasjon og program. 

Vedtak: 
De overnevnte forslag vedtas som foreslått. 

 
03/02 – 10 Andre saker: 

Etterhvert som aktiviteten i DKFU har økt det siste året, har DKFU registrert et økende 
antall henvendelser, særlig det siste halvåret. Det er svært positivt for DKFU at DKFU 
får stadig nye henvendelser fra FAU, men også fra enkelt foreldre og eksterne aktører. 
Det betyr at arbeidet i DKFU går i en stigende positiv retning. Målgruppen til DKFU er 
først og fremst FAUene, deretter er samarbeidet med skoleadministrasjon og politikerne 
høyt prioritert. 
 
Utfordring for styret er at økning i antall saker til DKFU og møtevirksomhet utfordrer 
kapasiteten til styret. Styret må vurdere ulike løsninger på hvordan det administrative i 
DKFU kan følges opp på en god måte. Et oppegående styret er avhengig av at alle 
styremedlemmer proaktivt bidrar i styrets arbeid gjennom å forberede seg godt til 
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styremøtene men også møtevirksomhet mellom styremøtene. Møtevirksomhet i DKFU 
med ulike eksterne aktører må også prioriteres for å sikre at DKFU er delaktig på de 
arenaer det er viktig å representere foreldrenes fellesinteresser i Drammensskolen. 
 
Leder orienterte om sakslisten til Hovedutvalgsmøte for oppvekst og utdanning den 04-
02-2020, som ble sent styret per epost den 27-01-2020. Leder har ikke mottatt noen 
kommentarer til saksliste. 
https://innsyn2020.drammen.kommune.no/motekalender/motedag/100200422  

  Noen av disse saker er:  
• Partnerskapsavtale med Drammen kommunale foreldreutvalg 
• Skolerute for skoleåret 2020-2021 

 
Leder orienterte også om følgende saker som ble sendt til styret på epost den 27-01-
2020. Leder har ikke mottatt noen kommentarer til sakene: 

• Gratisprinsipp/Leirskole – Oppfølgingssak: 
Siden høsten 2019, må alle kommuner tilby leirskoleopphold eller annen skoletur 
som en del av grunnskoleopplæringen. Tilbudet fra skolen må ha en varighet av 
minst tre netter og være gratis for alle elevene. Skolen kan dermed ikke kreve 
betaling av kost og losji av elevene.  

• Trafikksikkerhet ved skolene: 
Flere FAUer ved barneskolene jobber med trafikksikkerhet til og fra skolen, 
særlig i område rundt skolen. Det foreslås at FAUene samordner ressursene og 
etablere en arbeidsgruppe for å utveksle erfaring mellom FAUene. 

• Ungdomsrådet: 
Ungdomsrådet er sammensatt av representanter fra elevrådene ved ungdom- 
og videregående skolene i Drammen. Ungdomsrådet hadde sitt første møte den 
30-01-2020. Innkalling og møteprotokoll ligger på Drammen kommunes nettside 
– under politikk: 
https://innsyn2020.drammen.kommune.no/motekalender/motedag/100203319  

• Ungdataundersøkelser 2020: 
Drammen kommune skal vurdere videreføring av Ungdataundersøkelse i nye 
kommunen. DKFU er svært positive til Ungdataundersøkelsen men mener at 
skoleeier må bli mer målbevisst med å følge opp resultatene fra undersøkelsen. 

• Evaluering av Natteravn: 
Vedlegg: Evaluering av natteravn fra tidligere Drammen kommune 
Natteravns visjon er at voksnes synlige tilstedeværelse virker dempende på rus, 
vold- og skadeverksproblematikk. Det er etablert ulike natteravn-grupper 
gjennom FAU/skolene. DKFU er svært positive til natteravn, men mener at 
kommunen bør evaluere hvem som skal ha ansvaret for organisering av 
natteordningen. Slik det er i dag er ordningen svært personavhengig – når de 
samme ildsjelene forsvinner, så forsvinner også natteravn lokalt. Kan ansvaret 
legges til Nærutvalget i kommunedelene? 

 
Eventuelt: 

1. Samarbeidsavtale med Jasmin Kvinnenettverk: 
Det foreslås at DKFU inngår et formelt samarbeid med Jasmin Kvinnenettverk (JK). JK vant 
tidligere Drammen kommunes Frivillighetspris for 2019, og kan være en stor ressurs og viktig 
samarbeidspartner for DKFU. Samarbeidet med JK gir DKFU et større nettverk på oppfølging av 
minoritetsspråkelig foreldre som man ellers ikke treffer på foreldremøter og i FAU. 
Forslag til vedtak: 
Leder følger opp saken med Jasmin Kvinnenettverk ved leder, Ana Maria Silva Harper. 
Vedtak: 
Overnevnte forslag vedtas som foreslått. 
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2. Forslag om ny arbeidsgruppe - Elevenes faglige utvikling: 
DKFU ser store utfordringer for elever som skal ha forsterket oppfølging som følge av ulike 
læringsvansker. Oppfølging gjøres ulik fra elev til elev og særlig ift hvordan skolene. Saken ble 
tatt opp på julebordmøte med FAU. Det foreslås å etablere en arbeidsgruppe og invitere 
FAUene til å delta i arbeidsgruppen. 
Forslag til vedtak: 
Det foreslås følgende: 

• Det etableres en arbeidsgruppe om elevenes faglige utvikling. Det skal gjelder både 
elever med læringsutfordringer og elever med høyt læringspotensial. 

• FAUene inviteres til å delta i arbeidsgruppe. 
Vedtak: 
De overnevnte forslag vedtas som foreslått. 

 
3. Endring av DKFUs tilskuddsordning for FAU: 

Som oppfølging av Samarbeidsmøte mellom FAUene i kommunedel Bragernes den 14-01-2020, 
foreslås å etablere en ny tilskuddsordning i DKFU for FAU. Tilskuddsordninger har som hensikt å 
stimulere til samarbeid mellom FAUene i kommunedelen gjennom å organisere et felles møte 
for FAU representantene. Evt søknad fra FAU må sendes til kasserer@dkfu.no.  
Forslag til vedtak: 
Det foreslås følgende: 

• Det etableres en ny tilskuddsordning for FAU for å stimulere til samarbeid mellom 
FAUene i kommunedelen. 

• FAUene må avtale seg i mellom om hvilket FAU skal søke om tilskuddsmidler fra DKFU 
og hvilket FAU-konto pengene skal utbetales til.  

• Søknad fra FAU må sendes til kasserer@dkfu.no. Søknad skal beskrive hva 
tilskuddsmidler skal brukes til. 

• Tilskuddsmidler skal brukes i løpet av skoleåret 2020-2021. 
Vedtak: 
De overnevnte forslag vedtas som foreslått. 

 
4. Oppfølging av 17. Mai: 

Leder har mottatt flere henvendelser fra FAUer som etterlyser svar om hvordan 17. mai skal 
organiseres i kommunedelen. Leder følger opp saken med 17. Mai komité ved Solvi Brandt 
Bestvold. 
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Vedlegg 1. 
 

Styremøte 03-02-2020 - Orienteringssaker 
 

Nedenfor er en oversikt over orienteringssaker siden forrige styremøte  
den 26-11-2019 til 03-02-2020 

 
 Dato Aktivitet/Møte Henvises til 

1. 26-11-2019 Eposthenvendelse fra FAU nestleder, Oliver Rodriguez ved Bragernes 
skole. Re: Trafikksituasjon ved skolen 

Sak 10: Trafikk 

2. 27-11-2019 Møte med Nermina Ljeskovica ved Jasmin Kvinnenettverk 
Re: Samarbeidsavtale med Jasmin Kvinnenettverk 

Eventuelt 

3. 27-11-2019 Telefon- og eposthenvendelser fra flere foreldre 
Re: Trusler mot Børresen skole 

Sak 6: Trusler 
mot skolene 

4.  Diverse telefonsamtaler med FAU ledere ved Vestbygda, Danvik og 
Skoger skoler. Re: Påmelding til DKFUs Julebord samt innspill til 
saker FAU ønsker at DKFU skal følge opp videre. 

 

 02-12-2019 DKFUs Julebord 
Clarion Tollboden Hotel 

 

5. 03-12-2019 Telefonhenvendelse fra en forelder Unntatt offentlighet 
Re: Tolkning av gratisprinsipp 

Sak 10: 
Gratisprinsipp 

6. 05-12-2019 Telefonhenvendelse fra en forelder Unntatt offentlighet 
Re: Gjentatte mobbing av en elev 

Sak 8: 
Skolemiljø 

7. 09-12-2019 Telefonhenvendelse fra FAU leder, Jeanette Storlien Stenmark ved 
Gulskogen skole. Re: Møte med skoleledelsen 

Sak 10: 
Gratisprinsipp 

 10-12-2019 Kommunestyremøte 
Kommunestyresalen, Rådhuset 

 

8. 17-12-2019 Epost og tildelingsbrev fra konstituert Utdanningsdirektør, Lillian 
Eilertsen ved tidligere Drammen kommune 
Re: Kommunalt tilskudd til DKFU 

Sak 4: Tilskudd 
2019-2020 

9. 18-12-2019 Møte med Direktør Lena Fahre og prosjektleder Anne-Lene Andersen 
og senior rådgiver, Maja Gudim Burheim ved 22. Juli Senter 
Re: Tilbud for ungdomsskoleelever om undervisning i senteret om 
22. Juli  

 

10. 30-12-2019 Eposthenvendelse fra styremedlem i DKFU og FAU leder, Erik 
Petterson ved Svelvik ungdomsskole 
Re: Forespørsel om foredrag for FAUene ved Svelvik kommunedel 

Eventuelt 

11. 30-12-2019 Eposthenvendelse fra konstituert Utdanningsdirektør, Lillian Eilertsen 
ved tidligere Drammen kommune 
Re: Utbetaling av kommunalt tilskudd 

Sak 4: Tilskudd 
2019-2020 

12. 20-12-2019 Eposthenvendelse fra regnskap ansvarlig, Eirik Helmen ved tidligere 
Drammen kommune 
Re: Bekreftelse av utbetaling av kommunalt tilskudd 

Sak 4: Tilskudd 
2019-2020 

13. 07-01-2020 Eposthenvendelse fra leder, Cathrin Janøy ved Hovedutvalget for 
oppvekst og utdanning. Re: Forslag til samarbeidsmøter 

Sak 5: Partner-
skapsavtale 

14. 08-01-2020 Eposthenvendelse fra foreldrekontakt, Marina J. Nilsen ved 
Gulskogen skole  
Re: Ny opplæringsloven, tilpasset opplæring og spesialundervisning 

Eventuelt 

15. 09-01-2020 Eposthenvendelse fra FAU leder, Hilde Høistakli Andreassen ved 
Tangen skole 
Re: Søknad om tilskudd til å dekke kostnader til evt. foredrag 

Eventuelt 

16. 14-01-2020 Møte med Direktør Lena Fahre, prosjektleder Anne-Lene Andersen og 
senior rådgiver, Maja Gudim Burheim ved 22. Juli Senter 
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Re: Oppfølging av undervisningstilbud for ungdomsskoleelever i nye 
Drammensskolen 

17. 14-01-2020 Eposthenvendelse og invitasjon fra FAU leder, Hilde Thorgersen ved 
Børresen skole 
Re: BØB (Bragernes, Øren og Børresen) Samarbeidsmøte 

Eventuelt 

 14-01-2020 BØB Samarbeidsmøte kl. 18.00-20.00  
Børresen skole 

 

18. 23-01-2020 Eposthenvendelse fra FAU leder, Hilde Fredriksen Rikheim ved 
Killingrud skole. Re: Forespørsel om at lederen holder foredrag for 
foreldrene/FAU ved skolen 

Eventuelt 

19. 24-01-2020 Telefonhenvendelse fra Senior Rådgiver ved FUG, Kjersti Falck 
Re: Ny Opplæringslov 

Sak 7: Ny 
Opplæringslov 

20. 29-01-2020 Eposthenvendelse fra FAU representant, Jørn Eriksen ved Galterud 
skole. Re: Forslag om deltagelse i forhandling av partnerskapsavtale 

Sak 5: Partner-
skapsavtale 

21. 31-01-2020 Telefonhenvendelse fra en forelder Unntatt offentlighet 
Re: Voldsepisoder mot flere elever 

Sak 8: 
Skolemiljø 

22. 31-01-2020 Eposthenvendelse fra FAU Unntatt offentlighet 
Re: Bistand ifm vold og tafsing mot flere elever 

Sak 8: 
Skolemiljø 

23. 31-01-2020 Telefonsamtale med direktør, Johanna Skjelsbek ved Scandic Hotell 
Ambassadør. Re: Bestilling av lokal til hjem-skole konferanse 

Sak 9: Hjem-
skole 

24. 31-01-2020 Telefonsamtale med leder, Ana Maria Silva Harper ved Jasmin 
Kvinnenettverk. Re: Samarbeidsavtale mellom JK og DKFU 

Eventuelt 

25.  Diverse telefonsamtaler med FAU ledere ved Bragernes skole, Skoger 
skole, Solberg skole, Steinberg skole, Åssiden skole 

Sak 9: Hjem-
skole 

26. 03-02-2020 Møte med direktør, Johanna Skjelsbek ved Scandic Hotell 
Ambassadør. Re: Bestilling av lokal til hjem-skole konferanse 

Sak 9: Hjem-
skole 

 


